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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mit várhatunk az osztrák uniós elnökségtől?” címmel az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l

szóló 10/2014 . (II .24.) OGY határozat 121 . § (1) bekezdése alapján interpellációt kíváno k

benyújtani Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A múlt héttő l kezdve az Európai Unió Tanácsának elnöki tisztét Ausztria tölti be . Vagyis a mi

régiónkból való, közép-európai elnökség kezdődik most . Magyarország számára Ausztri a
mindenekelőtt azért fontos, mert a legjelentősebb gazdasági partnerünk . Ennélfogva nekünk
érdekünk, hogy Ausztria er ős legyen, és hogy az elnöksége sikeres legyen . Az is az érdekünk,
hogy Európa sikeres legyen, amihez jó elnökre van szükség . Tehát az alapállásunk eleve az,
hogy drukkolunk Ausztriának . Azt reméljük, hogy fél év múlva, amikor az osztrák elnöksé g

lezárul, Európa erősebb és biztonságosabb lesz, mint amilyen most .

Az, hogy így lesz-e, els ősorban attól függ, hogy milyen választ ad a migrációra. Az Európai

Tanács két héttel ezelőtti ülésén Magyarország és a visegrádi együttműködés nagy gy őzelmet

aratott, de hiba lenne azt hinni, hogy ezzel már minden probléma meg van oldva . Ausztria a
visegrádi négyekhez hasonlóan úgy véli, hogy az Unió külső határait meg kell védeni ,
mindenekelőtt azért, hogy a bels ő határok átjárhatóságát fenntarthassuk. Csak akkor tudjuk a

belsőhatár-mentes mozgást meg őrizni, ha kívülrő l megvédjük a határainkat. Mi, magyarok ,
megvédjük az Unió közös küls ő határának ránk eső részét, ezzel kapcsolatban minden unió s

tagország nyugodt lehet .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az osztrák kancellár, Sebastian Kurz úgy fogalmazott, Bécs védelmez ő Európát akar, ugyanis
az európai emberek biztonságának garantálása els ődleges fontosságú, márpedig az európai

biztonság alapja az Európai Unió külső határainak határozott és hatékony védelme. Arra is nagy
hangsúlyt kíván fektetni, hogy a menekültügyi eljárás ne jelentsen vonzer őt annak a több
tízmillió embernek, akik potenciális bevándorlónak tekinthetők. Ausztria álláspontja tehát



egybeesik azzal, amit Magyarország évek óta szorgalmaz . Sőt, Kurz kancellár arról is beszélt ,
hogy a jogszabályokkal dacoló NGO-kkal szemben határozottabb fellépésre van szükség .

Vagyis az előjelek kedvezők. Ön hogyan látja, mit várhatunk az osztrák uniós elnökségt ő l?

Budapest, 2018 . július 4.

Dr. Tilki Attil a
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

